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SPOL:n hallituksen kokous 2/2023

Pöytäkirja

Y-tunnus: 1084670-4

Aika: 23.3.2023 klo 17.30

Paikka: Bikupan (C304), Arken, Tehtaankatu 2, Åbo Akademi,

20500 Turku ja etäosallistumismahdollisuus Zoomissa

Hallituksesta läsnä: Sara Lindqvist (pj.), Maria Lampilahti

(siht.), Venla Karppinen, Aleksi Moisio, Heidi Tanttu, Mimosa Metsätähti, Laura Junno,

Ronja Grönholm (kohdat 4-7 ja 7-20), Alex Siira (kohdat 4-20), Kamilla Kantee (kohdat

7-20), Matleena Pitkänen (etänä, kohdat 1-8 ja 11-20), Roni Itäpuisto (etänä, kohdat 1-8 ja

11-20), Sannimaari Paavola (etänä, kohdat 1-19)

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.40.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu on lähetetty viikkoa ennen kokousta ja yli puolet hallituksesta on paikalla, joten

kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Aleksi Moisio ja Venla Karppinen.

Ronja Grönholm ja Alex Siira saapuivat ajassa 17.45.

5. Ilmoitusasiat

Ystävyyskaupungit on valittu. Tänä vuonna ne ovat Stimulus ja Oidipus, Kompleksi ja

Cortex, sekä Fobia, Impuls ja Defenssi.
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KosmoSPOLiitti on huomenna! Tunnelma on jännittävä.

Uusi hallitus on esittäytynyt Instagramissa.

SPOL-kooste ja tiivistelmä viime kokouksesta on lähetetty jäsenistölle.

Puheenjohtajisto ja Psykologiliitto tapasivat 8.3.

Sara Lindqvist ja Alex Siira edustivat SPOL:ia Fobian 65. vuosijuhlissa 11.3. Lahjaksi tehtiin

lahjoitus Unicef Ukrainalle.

SPOL on saanut kutsun kahdelle Impulsin 60. vuosijuhlille 15.4. Mimosa Metsätähti pääsee

ehkä edustamaan sinne.

6. Nettipäätökset

22.2. hyväksyttiin Wepardin lähettämä lasku nettisivuja koskien summalla 120 € ja

eräpäivällä 07.03.2023.

22.2. hyväksyttiin Patentti- ja rekisterihallituksen muutosilmoituksen maksu summalla 20 €

ja eräpäivällä 22.3.2023.

1.3. hyväksyttiin Tallink Silja Oy:n lähettämä korjattu lasku KosmoSPOLiitti-risteilyn

hyteistä ja ruokailusta ajalta 24.3.2023-25.3.2023 summalla 17422 € ja eräpäivällä 3.3.2023.

5.3. hyväksyttiin Fobia ry:n lähettämä lasku SPOL-sitsien Q-talon vuokrasta 20.1. summalla

315 € ja eräpäivällä 6.3.2023.

22.3. hyväksyttiin kauden 2022 tilinpäätös, tase, tuloslaskelma ja toimintakertomus.

7. Talousasiat

Tilien saldot 23.3.2023:

- Päätili 19 490,57 €

- Vujutili 2771,31 €

- PSV-kassa 52,00 €

- Käteiskassa 232,89 €.

Uusi taloudenhoitaja ei pääse vielä tileille, mutta asian pitäisi korjaantua pian.

Tilille on tullut noin 12 000 € edestä risteilyyn liittyviä maksuja. Osa maksuista puuttuu vielä.
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Huomattiin, että KosmoSPOLiitista jäädään ainakin 300 € ylijäämäisiksi. Tapahtuman kulut

ovat 17 422 € ja tuotot tähän mennessä 17 745 €, eikä hallituskaan ole vielä maksanut omia

maksujaan. Rahaa ei ollut tarkoitus jäädä yli, eikä oltu varmoja, miksi sitä nyt jäi.

Laivayhtiön antama ryhmäalennus saattoi olla arvoltaan suurempi kuin oli ajateltu.

Keskusteltiin siitä, miten tuon summan voisi parhaiten käyttää. Haluttaisiin antaa se

jäsenistölle takaisin, mutta KosmoSPOLiitin kohdalla 300 € alennus tarkoittaisi vain euron

alennusta per osallistuja, joten sitä ei olisi järkevä järjestää. Vuosijuhlat olisivat myös hyvä

kohde, ja niihin käytettäessä tuo raha hyödyttäisi lopulta jäsenistöä sekin. Keskusteltiin siitä,

miten hallituksen maksut hoidetaan, nyt kun rahaa on joka tapauksessa tulossa SPOL:lle

liikaa. Ehdotettiin, etteivät hallituksen jäsenet maksaisi kuin omat ruokailunsa, jolloin

hyttimaksua ei tarvitsisi maksaa. Tapahtumavastaaville korvataan joka tapauksessa risteilyn

kaikki kulut vastineeksi tehdystä työstä. Koettiin, että samalla perusteella koko muulle

hallitukselle voisi antaa alennusta risteilyn hinnasta. Ylijäämä ei myöskään tullut jäsenistöltä

vaan laivayhtiöltä Päätettiin, että hallituksen jäsenet eivät maksa hyttimaksua, ja että risteilyn

ylijäämä siirretään vujutilille.

Toinen tapahtumavastaava Laura Junno oli ehtinyt jo aiemmin hankkia samalta risteilyltä

hytin SPOL:n kiintiön ulkopuolelta. Päätettiin siitä huolimatta korvata risteilykulut hänelle

jälkikäteen.

Ronja Grönholm poistui ajassa 17.57.

Seuraavaksi jatkettiin viime kokouksessa aloitettua keskustelua Kide.appin käyttöönotosta.

Yritysyhteistyövastaava oli selvittänyt, että kide.appilla on kolme eri hintavaihtoehtoa, joista

SPOL:lle kaikista järkevin vaihtoehto olisi niistä halvin. Siinä ei olisi kiinteää

kuukausihintaa, vaan pelkästään palvelumaksut.

Kamilla Kantee saapui ajassa 17.59.

Palvelumaksujen suuruus olisi myytyä lippua kohden 3 % lipun hinnasta + 0.30 €. Kide.app

olisi SPOL:lle hyödyllinen, koska se helpottaisi huomattavasti ainejärjestökohtaisten

kiintiöiden järjestämistä tapahtumiin, sekä lippujen tarkastamista.

Ronja Grönholm palasi ajassa 18.02.

SPOL voisi tulevaisuudessa myydä sitä kautta myös muita tuotteitaan, kuten haalarimerkkejä

ja vöitä. Tapahtumavastaavat puolsivat sovelluksen käyttöönottoa, sillä se helpottaisi heidän
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työtään merkittävästi. Taloudenhoitaja koki sovelluksen hinnan sopivaksi. Kaiken kaikkiaan

kide.appin käyttöönotto koettiin hyväksi ideaksi, ja se päätettiin toteuttaa.

Puhuttiin vähän MobilePay:n käytöstä. Sovittiin, että sitä kautta voi edelleen myydä muun

muassa haalarimerkkejä, kunhan niitä myy tarpeeksi kerrallaan yhden kuukauden sisällä.

Esimerkiksi nyt kun KosmoSPOLiitti ja EFPSA-kongressi sattuvat samalle kuukaudelle,

molemmissa tapahtumissa voi käyttää MobilePay:ta. Oli epäselvyyttä siinä, minkä verran

tuotteita täytyy täsmälleen myydä, jotta se olisi tarpeeksi. MobilePay laskuttaa jonkin

prosentin sen mukaan, kuinka monta ostotapahtumaa on ollut kuussa. Alin kynnys on noin

seitsemän euron luokkaa, jolloin voinee käyttää MobilePay:ta jos myy kerralla enemmän kuin

seitsemän euron edestä tuotteita.

Psykologiliiton ja puheenjohtajiston tapaamisessa oli noussut esiin liiton toive siitä, että

SPOL käyttäisi liiton sille myöntämästä avustusrahasta suuremman osan. SPOL on jäänyt

monena edeltävänä vuonna ylijäämäiseksi, mikä ei ole tarkoitus. Toki taloustilannetta ei ole

aina helppo ennustaa. Esimerkiksi viime vuonna sponsorituloja saatiin noin 3000 €, kun sitä

edellisenä vuonna ne olivat noin 2000 €. Lisäksi nyt meneillään oleva vuosijuhlavuosi tekee

taloustilanteesta poikkeuksellisen. Psykologiliitto oli ehdottanut, että avustussumma

voitaisiin maksaa SPOL:lle myös useammassa osassa läpi vuoden, niin että viimeinen osa

avustuksesta myönnettäisiin vain, jos sille olisi tarvetta. Liitto kuitenkin jatkaisi mieluummin

avustusrahan maksamista samaan tapaan kerran vuodessa kuin tähänkin asti.

Keskusteltiin sitten siitä, mihin rahaa voisi käyttää enemmän. Vuosijuhlat olisivat

luonnollinen vaihtoehto. Ehdotettiin myös kokouspalkkioita SPOL:n hallitukselle, koska

niihin yritettiin jo viime kaudella hakea rahoitusta Psykologiliitolta. Huomautettiin, että

budjetissa on muutamia menoja, joiden toteutuminen on epävarmaa. Tällainen on esimerkiksi

NPS-konferenssi, jota ei ole järjestetty moneen vuoteen. Siihen budjetoidut rahat tulisivat

kuitenkin olla tilillä käytettävissä siltä varalta, että menot toteutuvat. Tämä luo haasteen

ylimääräisten varojen arviointiin ja käyttämiseen. Siksi pohdittiin, että voisiko aina kauden

lopussa yli jääneet rahat budjetoida seuraavalle hallitukselle esimerkiksi edellä mainittujen

kokouspalkkioiden muodossa. Tämän vuoden taloustilanne on kuitenkin vuosijuhlien takia

niin epävarma, ettei haluttu tehdä päätöstä asiasta. Arvioitiin, että vuosijuhlat voivat myös

nielaista kaiken tämänhetkisen ylijäämän. Sovittiin, että katsotaan tilannetta uudestaan

vuosijuhlien jälkeen.
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VR:n junalakon vuoksi monet hallituslaiset olivat joutuneet ostamaan uudet, kalliimmat

bussiliput kokoukseen. Koska hallituksen jäsenten odotetaan tulevan kokouksiin ja SPOL:n

taloudellinen tilanne sen sallii, korvaa SPOL tarvittaessa myös kaikki ne liput, jotka on

junalakon takia joutunut ostamaan.

KosmoSPOLiitin luennoitsijoiden palkkioihin ja matkakorvauksiin on budjetoitu 100 €.

Toinen luennoitsija Juni Sinkkonen halusi oman palkkionsa lahjoitettavan

Luonnonperintösäätiölle. Kysyttiin myös toiselta luennoitsijalta Jari Lipsaselta, jos hänenkin

palkkionsa voisi lahjoittaa sinne, ja se sopi hänelle. Juni Sinkkoselle korvataan siten vain

matkakulut. Jari Lipsaselle ei tarvinnut korvata niitäkään. Näin ollen lahjoitetaan loput

budjetoidusta summasta Luonnonperintösäätiölle.

Hyväksyttiin seuraavat maksut:

1. Ronja Grönholmille Patentti- ja rekisterihallituksen muutosilmoitusmaksu 20 €.

Korvaus oli jo aiemmin hyväksytetty nettipäätöksellä, mutta sitä ei voinutkaan

maksaa SPOL:n tililtä.

2. Ronja Grönholmille matkakulut Orivedelle 25,37 €.

3. Sara Lindqvistille vuosijuhlaedustuksesta Fobian 65. vuosijuhlilla 60 €. SPOL korvaa

puolet vuosijuhlien hinnasta.

4. Alex Siiralle vuosijuhlaedustuksesta Fobian 65. vuosijuhlilla 60 €. SPOL korvaa

puolet vuosijuhlien hinnasta.

5. Sara Lindqvistille Fobian vuosijuhlalahjasta 24,20 €. Lahjoitettiin 20 € Unicef

Ukrainalle ja loput 4,20 € käytettiin korttiin.

6. Kangasmerkit.comin lähettämä lasku KosmoSPOLiitin haalarimerkeistä summalla

219,91 € ja eräpäivällä 28.3.

7. Matleena Pitkäselle jäsenkyselyn arvonnan elokuvalipusta 13,00 €.

8. Matleena Pitkäselle SPOL-haalarimerkkien laskusta Turun Haalarimerkki Oy:lta

337,97 €. Matleena Pitkänen oli maksanut laskun poikkeuksellisesti omalta tililtään,

sillä Psykologiliiton avustusta ei ollut tällöin vielä saatu, ja merkeillä oli kiire.

9. Sandra Alaselle tulostuskuluista kirjanpitoon liittyen 10 €.

10. Alex Siiralle matkakuluista Oriveden mökin ja Oriveden aseman välillä 18 €.

Korvataan poikkeuksellisesti bensiinikulut, koska matkojen tarkoitus oli kuljettaa

hallituslaisia asemalta mökille ja takaisin.

11. Mimosa Metsätähdelle 75 kpl kirjekuorista KosmoSPOLiitin hyttikortteja varten 6,27

€.
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12. Mimosa Metsätähdelle Kosmoskaban palkinnoista 16,20 € (3 kpl

Posankka-haalarimerkkejä).

Mainittiin, että yksi ylijäämän käyttökohde olisi korvata suurempi osuus vuosijuhlien

hinnasta siellä edustaneille. SPOL:lla on ollut käytäntö korvata vuosijuhlaedustuksista puolet,

mutta tätä ei ole kirjattu säännöksi.

8. Koulutuspoliittiset asiat

Koporinki-ryhmä on perustettu ja suunnitteilla on maaliskuun lopussa tai huhtikuun alussa

pitää tapaaminen kaikkien ainejärjestöjen koulutuspoliittisten vastaavien kesken.

Tarkoituksena olisi tutustua, kysellä ainejärjestöjen kuulumisia, ja kertoa heille SPOL:n

tämän kauden koulutuspoliittisista tavoitteista.

17.3. pidettiin psykologian ja logopedian valintokoeyhteistyöryhmän kokous. Työryhmän

asioita koskee salassapitovelvollisuus, mutta siellä käydyt asiat olivat kuulemma

kiinnostavia. Siellä käsiteltiin muun muassa vuoden 2026 todistusvalintauudistusta.

20.3. pidettiin kliinisten taitojen työryhmän kokous, josta käytetään myös nimitystä

kompetenssityöryhmä. Helsingin yliopisto järjestää lyhytterapiakurssia, josta muut yliopistot

olivat olleet kiinnostuneita. Kokouksessa oli pohdittu, josko Suomessa voitaisiin ottaa mallia

Ruotsilta, jossa psykologian maisteri voi tehdä myös psykoterapeutin työtehtäviä. Ylipäätään

työryhmässä tahdotaan lisätä terapia- ja interventio-opetusta.

Oulun psykologian opiskelijat ovat kohdanneet uusia koulutuspoliittisia ongelmia, tällä kertaa

ristiinopiskeluoikeuksiin liittyen. Oulun yliopisto ei tarjoa mitään psykologian alan

sivuaineita, minkä takia Defenssi on yrittänyt saada ristiinopiskeluoikeuksia muihin

yliopistoihin. Joensuussa ja Turussa on muutama aine, joihin tämä oikeus on saatu. Muista

yliopistoista on tullut kieltävä vastaus tai ei vastausta ollenkaan. Defenssin kopot halusivat

siksi SPOL:n kautta tiedustella, miten muissa yliopistoissa on onnistuttu tässä asiassa.

Jaettiin kokemuksia ja tietoa ainejärjestöjen edustajien kesken. Kaikkialla muualla on

käytössä joustava opinto-oikeus (JOO), jota kautta toisten yliopistojen opintoja saa opiskella.

Oulussa tätä ei ole suostuttu järjestämään psykologian opiskelijoille, ilmeisesti koska

JOO-oikeudet ovat poistumassa ja niiden tilalle ovat tulossa ristiinopiskeluoikeudet. Monet

eivät olleet kuulleetkaan tällaisesta. Veikattiin, että JOO-oikeudet ja ristiinopiskeluoikeudet

eivät ehkä teknisesti toimi yhdessä. Tämä selittäisi sen, miksi Oulun psykologian
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opiskelijoille ei tahdottaisi myöntää JOO-oikeutta. JOO-opiskelu on koettu monissa paikoissa

hankalaksi ja sekavaksi, ja yliopistojen välillä on todella erilaisia käytäntöjä asian suhteen.

Kaiken kaikkiaan koettiin defenssiläisten tilanne epäoikeudenmukaiseksi. Koulutuspoliittiset

vastaavat tekevät tarkempaa selvitystä asiasta.

Matleena Pitkänen poistui ajassa 18.53.

Roni Itäpuisto poistui ajassa 18.54.

9. EFPSA- ja kv-asiat

EFPSA-kongressi lähestyy. EFPSA-varaedustaja avasi keskustelun Suomen

EFPSA-edustajien vaihtumisesta helmikuussa samaan aikaan muun SPOL:n hallituksen

kanssa. Tähän mennessä Suomen EFPSA-edustajat ovat vaihtuneet vasta huhtikuussa, kun

EFPSA:n kausi vaihtuu. EFPSA:ssa eri maat vaihtavat edustajiaan sattumanvaraisesti läpi

vuoden. Myös SPOL:n kannalta olisi selkeämpi, jos kaikki pestit vaihtuisivat samaan aikaan.

EFPSA:n toiminta on aina sekavaa, joten ei sinänsä väliä, missä välissä kautta tulee mukaan.

Varsinainen EFPSA-edustaja ei ollut paikalla, joten jatketaan keskustelua myöhemmin.

Puheenjohtaja osallistui EFPSA:n Presidential meetingiin 15.3., jossa kokoontuivat

jäsenjärjestöjen puheenjohtajat. Tapaamisessa vaihdettiin kuulumisia ja ideoita EFPSA:n

jäsenjärjestöjen kesken, esimerkiksi koskien kestävää kehitystä EFPSA:ssa. Tapaaminen oli

EFPSA:n kauden viimeinen, mutta SPOL:n kauden ensimmäinen.

Viime kauden EFPSA-edustaja on ollut viimeisissä MR-kokouksissa ennen kuin nykyinen

EFPSA-edustaja aloittaa pestissä.

10. Yritysyhteistyöasiat

Vuosijuhlien sponsoreiden haku on aloitettu tänään. Vuosijuhlatiimiä on tavattu asian

tiimoilta. Parin viikon päästä tavataan uudestaan ja katsotaan, missä mennään. Mediakortti ja

tuotteet on kehitetty, joten työtä on piisannut.

11. Yhteistyö ja avunanto

KosmoSPOLiitin käytännön järjestelyissä pyydettiin apua.

Tiedotusvastaava toivoi, että kerrotaan tarpeeksi ajoissa, jos hänen halutaan viestivän jotakin.
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Puhuttiin, että kaikki hallituslaiset saavat julkaista Instagramiin. Tiedotusvastaava toivoikin

mahdollisimman paljon sisältöä Instagram-tarinoihin esimerkiksi reissuilta ja tapahtumista.

Päivityksiä voi tehdä joko suomeksi, ruotsiksi, tai molemmilla kielillä. Jos mietityttää, onko

sisältö ok, niin sitten se kannattaa ensin hyväksyttää tiedotusvastaavalla.

Pohdittiin, miten voitaisiin tehostaa viestintää ainejärjestöjen ja SPOL:n välillä. Stimulukselta

oli tullut palautetta asiasta. Ilmeisesti SPOL:n asioita oli välitetty lähinnä ainejärjestöjen

puheenjohtajille. Ajateltiin, että olisi parempi tiedottaa puheenjohtajien sijasta suoraan niitä

henkilöitä, joita asia koskee, esimerkiksi haalarimerkkimyynnissä myynti- tai

yritysyhteistyövastaavia. Puheenjohtajilla saattaa olla myös niin paljon kiireitä, että olisi

parempi tiedottaa vähintään heidän lisäkseen muitakin.

Roni Itäpuisto ja Matleena Pitkänen palasivat ajassa 19.21.

Puhuttiin myös siitä, että jokaisen ainejärjestön sisäistä epävirallista kanavaa voisi hyödyntää.

SPOL:n hallituksen sisäisessä ryhmässä tulisi ensin selkeästi ilmaista asiat, joista odotetaan

jokaisen tiedottavan omaa ainejärjestöään. Myöhemmin tulisi myös varmistaa, että viesti on

päässyt perille. Näitä käytäntöjä yritetään selkeyttää.

12. SPOL:n toimihenkilön lisääminen kaudelle 2023

Ehdotettiin Stella Puurusta Defenssistä. SPOL:n toimihenkilöksi AOVA:n

opiskelijavaltuustossa valittiin Stella Puurunen. Hänet oli jo aiemmin valittu

AOVA-edustajaksi (hallituksen kokous 8/2022), joten tämä päätös koski vain

AOVA-edustajan pestin nimeämistä myös SPOL:n toimihenkilöksi.

Pidetään tauko ajassa 19.24-19.39.

13. Tulevat tapahtumat

KosmoSPOLiitti on huomenna! Luento-osuus pidetään klo 13-15, laiva lähtee klo 18.30 ja

saapuu takaisin satamaan seuraavana päivänä klo 16.30. Sovittiin, kuka hallituksesta auttaa

missäkin käytännön asiassa. Tapahtumatiimiläisiä ja yksi vuosijuhlatiimin jäsen ovat myös

auttamassa ainakin hyttikorttien jaossa.

Vuosijuhlille on tehty oma sähköpostiosoite, joka löytyy nyt myös nettisivuilta.

Vuosijuhlatiimi on kokoustanut muutaman kerran.

14. Vuoden 2023 projektit
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Logouudistus: Sihteeri ja tiedotusvastaava ovat aloittaneet logouudistuksen miettimisen. He

ovat pohtineet vaatimuksia uudelle logolle, äänestyksen toteuttamista sekä teknisempiä

asioita logoon liittyen, kuten tiedostomuotoja ja kokoja. Vaatimukset alkavat hahmottua,

mutta teknisissä asioissa riittää selviteltävää.

Haalarivyö: Varapuheenjohtaja on selvittänyt asiaa. SPOL:n värien saaminen vyöhön on

osoittautunut hankalaksi, samoin kuin logon painaminen solkeen. Vyön hinnaksi arvioitiin

noin 5 €/kpl. Tarkempia selvityksiä varten täytyisi soittaa eri yrityksille. Varapuheenjohtaja

jatkaa selvitystyötä, samoin yritysyhteistyövastaava.

Laulukirjauudistus: Varapuheenjohtaja on selvittänyt tätäkin asiaa. Ajatuksena olisi, että

huhtikuussa voisi laittaa jäsenistölle kyselyä toivotuista, poistettavista ja lisättävistä lauluista.

Aiempina vuosina laulukirjaan on kerätty sponsoreita, joten kysyttiin

yritysyhteistyövastaavalta apua tässä. Jäi epäselväksi, miten vuosijuhlat vaikuttavat

laulukirjan sponsoreihin, jos samat yritykset ovat jo sitoutuneet sponsoroimaan vuosijuhlia.

Laulukirjatestamentissa oli varoitettu, että projekti voi olla työläs vain yhdelle ihmiselle,

joten varapuheenjohtaja pyysi apua tässä. Yritysyhteistyövastaava ja EFPSA-varaedustaja

lupasivat auttaa.

15. Opiskelijoiden mielenterveyspäivä

Opiskelijoiden mielenterveyspäivää vietetään 19.4. Nyyti ry järjestää koko viikon kestävän

kampanjan, johon osallistumista pohdittiin. Nettisivuilla oli kehotettu kampanjaan

osallistuvia ottamaan yhteyttä sähköpostitse. Osallistuttiin vastaavaan kampanjaan viime

vuonna somessa Nyytin nettisivuilla olevilla ohjeilla, eikä silloin otettu yhteyttä mihinkään.

Tiedotusvastaava selvitti asiaa samalla, kun siirryttiin kokouksessa eteenpäin.

Siirryttiin kohtaan 16 ajassa 20.19.

Palattiin takaisin ajassa 20.30.

Yhteydenottoa sähköpostitse suositellaan, jos haluaa tehdä kaupallista yhteistyötä, järjestää

oman tapahtuman tai sosiaalisen median tempauksen kampanjaan liittyen. Kiinnostuttiin

ensimmäisestä vaihtoehdosta. Koettiin, että asia on SPOL:n kannalta erittäin tärkeä.

Tiedotusvastaava ottaa selvää, mitä kaupallinen yhteistyö tarkoittaisi käytännössä.

16. Yhteistyötahojen kuulumiset
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Psykologiliitto: Psykologiliitolla ja puheenjohtajistolla oli vuosittainen tapaaminen.

Tapaamisessa puhuttiin koulutuspoliittisten asioiden saralla esimerkiksi yliopistojen

sisäänottomääristä. Joissakin kaupungeissa sisäänottomäärät pysyvät tänäkin vuonna suurina,

mikä herätti huolta. Uramessujen yhteydessä järjestetty Psykologiliiton

Maisterimiitti-tapahtuma oli liiton mielestä onnistunut, ja he haluavat järjestää sellaisen

jatkossakin. Liitto oli tiedustellut, voisiko se osallistua SPOL:n järjestämään

ainejärjestötapaamiseen. Kokouksessa puhuttiin, että ei haluta liiton osallistuvan siihen.

Psykologiliitto järjestää jo opiskelijayhteistyön seminaarin, joka on hyvin samanlainen

tapahtuma. SPOL ei halua olla liiton jatke, vaan haluaa ylläpitää myös opiskelijoiden

keskinäisiä tapahtumia ilman liiton agendaa.

Tapaamisessa puhuttiin ylipäätään järjestötoiminnasta, jonka houkuttavuus on myös yhtenä

aiheena huhtikuun opiskelijayhteistyön seminaarissa. Jonkin verran oli puhetta yliopistojen

lukuvuosimaksuista. Jos ne toteutuisivat, niin SPOL voisi ottaa kantaa niihin. Pohdittiin,

tarvittaisiinko Psykologiliitolle oma yhteyshenkilönsä SPOL:n hallituksesta. Edellinen

varapuheenjohtaja oli ehdottanut, että varapuheenjohtaja voisi olla hyvä yhteyshenkilö.

Varapuheenjohtajalla on paljon muitakin tehtäviä, mutta koettiin, että puheenjohtaja ja

varapuheenjohtaja olisivat ainoat järkevät vaihtoehdot. Psykologiliitto toivoi, että SPOL voisi

olla matalalla kynnyksellä yhteydessä heihin.

Psykonet: Kliinisten taitojen työryhmän kokous pidettiin 20.3. Siitä kerrottiin jo kohdassa 8.

NPV: NPV-yhteyshenkilö on liittynyt verkoston Facebook-ryhmään ja laittanut sähköpostitse

tiedon yhteyshenkilön vaihtumisesta.

SPS: Tulevia kokouksia jouduttiin siirtämään, niin SPS-edustaja ei pääsekään paikalle.

Edelliseen kokoukseen hän ei päässyt osallistumaan teknisten ongelmien takia. Pöytäkirjassa

todettiin, että seuran taloudellinen tilanne on entistä huonompi. Psykologia-lehden levikki

laskee, apurahahakemuksia ei ole hyväksytty, eikä lehden uuteen toimitukseen ole halukkaita.

Seura oli pohtinut, että ehkä suomenkielinen tiedelehti ei ole enää houkutteleva. Kevään

mittaan seura aikoo järjestää markkinointikampanjan ja suunnitella tulevaisuuttaan.

Oidipuksen, Fobian, Impulsin ja Cortexin sponsorointihakemukset oli hylätty.

PSV: Tämän kauden edustajat ovat nyt hallituksen jäseniä. PSV:n vuosikokous ja sen

jälkeinen järjestäytymiskokous pidettiin 18.3.

Avattiin uudestaan kohta 15 ajassa 20.30-20.34.
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Palattiin kohdasta 17 ajassa 20.41.

Korjattiin, että PSV-varaedustaja ei olekaan PSV:n hallituksen jäsen.

17. Ainejärjestöjen kuulumiset

Impuls: Vuosijuhlat lähestyvät. On pidetty muun muassa ystäväsitsit sekä poikkitieteellinen

seminaari ympärileikkauksesta. Osallistuttiin laskiaisen pulkkakilpailuun. Osa nykyisestä

sekä vanhasta hallituksesta kävi Uppsalassa edustamassa Freudin juhlasitseillä 3.3. Lisäksi

Impuls on järjestänyt talviuintia, keilausta ja beer pong -turnauksen logopedian opiskelijoiden

kanssa. Logopedit voittivat.

Fobia: 24.2. pidettiin läheissitsit, 11.3. juhlittiin vuosijuhlia ja viime viikolla oli hyvisviikko.

12.4. on tulossa kevätsitsit.

Cortex: Ei mitään. Himos-excu oli kiva. Ei tapahdu yhtään mitään. Vappu lähestyy.

Defenssi: On pidetty ystävänpäiväsitsit, laskiaissauna, talvirieha ja hengailutapahtumia.

Himos-exculla Cortexin ja Stimuluksen kanssa oli kivaa. Tuore maskotti Make-mustekala on

otettu lämmöllä vastaan. Maskotin virallinen nimenpaljastus on tulossa. Vappua odotellaan.

Stimulus: Stimuluksen ainejärjestötila Mielentila muuttaa! Toissapäivänä kahviteltiin

vanhassa Mielentilassa viimeistä kertaa. Stimulus saa vuosien taistelun jälkeen vihdoin

isomman ainejärjestötilan. Himos-exculla käytiin, myös kevätkokous oli. Stimuluksessa on

paljon yhdenvertaisuusasiaa meneillään. Nyt on esimerkiksi valittu ensimmäistä kertaa

yhdenvertaisuusvastaavia toimihenkilöiksi.

Oidipus: Kevätkokous pidettiin 14.3. Oidipuksessa käynnistellään virallista

häirintäyhdyshenkilötoimintaa ja yritetään uudistaa laulukirjaa. Tapahtumat ovat erinomaisia.

Kompleksi: Kaverisitsit, laskiaisrieha, maalausiltoja, viinijuttuja ja hyvistoimintaa on pidetty.

Lääketieteellinen tiedekunta on järjestänyt avainhenkilöillan. Fuksit ovat vihdoin saaneet

haalarit!

Avattiin uudelleen kohta 16 ajassa 20.41-20.42.

18. Tulevat kokoukset

Yhdistyksen sääntömääräinen kevätkokous pidetään 22.4. Helsingissä klo 9.30.
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Toukokuun kokous pidetään 28.5. ja mahdollisesti Oulussa.

19. META

Päätettiin, että sovitaan välimiitin ajankohta myöhemmin. Välimiittien pitäminen voisi

lyhentää kokousten kestoa, mikä olisi kiva.

Kokouksen aikana Varjovalmennukselta oli tullut viestiä siitä, voisiko SPOL:n

sähköpostilistaa käyttää Varjovalmennuksen opettajapaikkojen mainostamiseen. Puhuttiin,

että halutaan kannattaa Varjovalmennuksen toimintaa, joten asia sopii.

Yksi KosmoSPOLiitille ilmoittautunut oli pyytänyt apua, kun ei pääse osallistumaan

risteilylle eikä saa sen maksua kokoon. Keskusteltiin, ettei pystytä antamaan maksua

anteeksi, koska ilmoittautuminen on sitova. Kyseessä on myös periaatekysymys, koska

koettiin riskinä olevan, että vastaavia tapauksia tulisi enemmänkin. Ei haluttu tehdä

poikkeusta tässä tapauksessa, sillä se voisi vaikeuttaa sääntöjen tulkintaa tulevaisuudessa.

Maksun anteeksiantamisen sijaan mietittiin, että voidaan antaa lisää maksuaikaa.

Sannimaari Paavola poistui ajassa 20.55.

20. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20.56.

Pöytäkirjan oikeaksi todistavat:

________________________________ ________________________________

Puheenjohtaja Sara Lindqvist Sihteeri Maria Lampilahti

________________________________ ________________________________

Pöytäkirjantarkastaja Aleksi Moisio Pöytäkirjantarkastaja Venla Karppinen
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